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Beste aanwezigen, genodigden, collegeleden, leden van de Raad, voorzitter, 

Ineke, beste Frans 

Na 12 jaar raadslidmaatschap heb je eindelijk een koninklijke onderscheiding 

mogen ontvangen. Als CDA-fractie willen wij jou van harte feliciteren met dit 

feit. Na jouw inzet de afgelopen 12 jaar heb je deze onderscheiding meer dan 

verdiend. 

In 2010 werd jij voor het eerst gekozen als raadslid van CDA West Maas en 

Waal. De fractie bestond toentertijd nog uit drie zetels. Jij werd toen direct 

fractievoorzitter van de club. Ook kwam het CDA voor het eerst in jaren weer in 

de oppositie terecht. Uiteindelijk heb je je hele carrière als raadslid in de 

oppositie gezeten. Wie had dat gedacht dat je nu zelf deel uit mag maken van 

een coalitie, en al helemaal als wethouder in het betreffende college! 

Gedurende jouw periode als raadslid was het niet altijd rozengeur en 

maneschijn. De verkiezingen van 2014 en 2018 leverden beiden een zetel in 

mindering op. Vooral de afgelopen raadsperiode was soms moeilijk als 

eenmansfractie, mede ook door enige meningsverschillen binnen onze CDA-

afdeling. Als we samen in de auto van en naar het gemeentehuis reden, hadden 

we het uitgebreid over deze zaken. Stiekem waren deze ritjes soms 

interessanter dan het gemiddelde RTG. Na de opsplitsing van de CDA 

afdelingen van West Maas en Waal en Druten, begon je weer op te fleuren. Je 

straalde positieve energie uit, welke er mede voor gezorgd heeft dat we nu 

twee zetels én een wethouder hebben. 

Tijdens jouw raadscarrière wist je uit te groeien tot een gewaardeerd raadslid, 

wat leidde tot het voorzitterschap van de Rondetafelgesprekken en vice-

voorzitter van de Raad. Een van de belangrijkste thema’s voor jou was 

burgerparticipatie. Goede communicatie met, en goede participatie van onze 

inwoners vond je vaak tekort schieten. Inwoners moet je eerder meenemen in 

het proces, hoorde ik je vaak zeggen. Weet dat ik je daar aan ga houden, 

wethouder van Gelder. 

Ook nam je samen met een aantal raadsleden uit de regio het voortouw bij het 

oprichten van een initiatief raadskring, om samenwerking tussen de 

gemeenteraden te verbeteren. Dat heeft zelfs tot een tripje naar het ministerie 



in Den Haag geleid. Helaas heeft corona parten gespeeld en is dit initiatief nooit 

verder van de grond gekomen. Het liet in ieder geval wel zien dat jij, ondanks 

het drukke raadswerk, nog steeds de energie en drive had om je steentje bij te 

dragen aan een betere samenwerking in de regio. 

Tot slot heb je je de afgelopen jaren hard gemaakt voor een betere financiële 

positie van de gemeente, iets wat je nu als wethouder financiën goed uitkomt. 

Op jouw initiatief is bijvoorbeeld de algemene reserve opgehoogd en het 

minimum aan weerstandvermogen verhoogd, met als argument dat de Raad 

het college dwingt nog scherper aan de wind te zeilen. Wederom, Frans, daar 

gaan we jou aan houden. 

Frans, ik kan zo nog wel even doorgaan, maar jou kennende vind je het wel 

genoeg zo. Als CDA West Maas en Waal willen wij jou nogmaals feliciteren met 

jouw koninklijke onderscheiding. En om dat toch op een persoonlijke noot te 

eindigen: bedankt dat jij mij bij het CDA gehaald hebt en dat jij, vanaf de eerste 

minuut, mijn en Riky ’s politieke mentor bent. 


